
Mag ik me even voorstellen, ik ben Anieke Koenen en als drijver, natuurliefhebber en teller ga ik mee 
met jagers in Noord Holland. Voor mij is het onbegrijpelijk dat de minister op basis van cijfers die niet 
kloppen de jacht op hazen en konijnen aan banden wil leggen. Hoe kan het dat vogeltellingen waarbij 
enpassant de haas is meegeteld als onderbouwing van een nieuwe Wet kan dienen? Hoe kan het dat 
jaarlijkse WBE tellingen en FBE niet meegenomen worden? Hoe kan het dat een referentie jaar 
‘gekozen’ kan worden en hoe kan het dat niet de juiste beoordelingsmethodiek is ‘gekozen’ en dat 
selectieve datasets zijn opgenomen? Ik ben een heel rechtlijnige denker en dit is voor mij zo krom al 
wat, dit klopt niet. Om daar consequenties aan te verbinden als het sluiten van de jacht is onkunde 
en dat neem ik de minister kwalijk. Ga uit van feiten en samenwerking van partijen om de kwetsbare 
soorten in ons land te beschermen en te houden. 


